

شروط وأحكام الحملة الترويجية لرمز الخصم مع شركة طيران الخليج

Gulf Air Discount Code Promotion Terms and Conditions

- 1- In cooperation with Gulf Air (the Company), Bahrain Islamic Bank (BisB) is arranging a promotion campaign for Cardholders acquiring BisB Credit (the Card) to receive 10% discount (the Discount) on travel tickets from the Company (the Ticket) purchased by using the Card during the Promotion Period.
1- ينظم بنك البحرين الإسلامي (البنك) بالتعاون مع شركة طيران الخليج (الشركة) حملة ترويجية لحاملي بطاقات البنك (البطاقة) للحصول على خصم 10% (الخصم) عند شرائهم تذاكر السفر من الشركة (التذاكر) باستخدام البطاقة خلال مدة الحملة.
- 2- The promotion campaign starts on 1st August 2017 and ends on 30th September 2019 (Promotion Period).
2- تبدأ الحملة الترويجية من 1st أغسطس 2017 وتنتهي في 30th سبتمبر 2019 (مدة الحملة).
- 3- The Cardholder must follow the instructions announced by BisB to obtain the discount code.
3- يجب على حامل البطاقة اتباع التعليمات المعلنه من قبل البنك للحصول على رمز الخصم.
- 4- The Cardholder must purchase the Ticket and utilize it during the Promotion Period only to travel from and to the countries on the Company's network, in accordance to the following:
4- يجب على حامل البطاقة شراء التذاكر واستخدامها خلال مدة الحملة فقط للسفر من وإلى شبكة الدول التي تغطيها الشركة، وفقاً للتالي:
A. Tickets purchase date from 01-August-2017 to 30-September-2019
B. Travel date 01- August -2017to 30-September 2019
C. Falcon Gold: Basic, Friendly and Freedom.
D. Economy: Basic, Friendly and Freedom.
E. Flights operated by the Company directly.
A. تاريخ شراء التذاكر من 01 أغسطس 2017 إلى 30 سبتمبر 2019
B. تاريخ السفر من 01 أغسطس 2017 إلى 30 سبتمبر 2019
C. درجة الصقر الذهبي: الأساسية, فرندي, فريدم
D. الدرجة السياحية الأساسية, فرندي, فريدم
E. الرحلات التي تقوم بتسييرها الشركة مباشرة.
- 5- The Discount is subject to the terms and condition of the Company without any liability towards BisB.
5- يخضع استخدام الخصم لشروط وأحكام الشركة دون أية مسؤولية من قبل البنك.
- 6- The Bank reserves the right to amend these terms and conditions, voucher details or to cancel the promotion campaign at any time as per its sole discretion after obtaining the
6- يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام، كما يحتفظ بحقه في إلغاء الحملة الترويجية في أي وقت وفق سلطته التقديرية بعد موافقة وزارة الصناعة والتجارة

consent of the Ministry of Industry, Commerce and Tourism. The Bank shall announce any amendments by any mean it finds sufficient.

والسياحة. للبنك أن يعلن عن هذه التغييرات بأية طريقة يراها مناسبة.

7- These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain to the extent not contradicting with the principles and rules of the Islamic Sharia'a as interpreted by the Bank's Sharia'a Board and any dispute arising there from shall be subject to the non-exclusive jurisdiction of the courts of the Kingdom of Bahrain.

7- تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين مملكة البحرين بما لا يخالف أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية حسب تفسير هيئة الرقابة الشرعية للبنك ويخضع أي نزاع قد ينشأ بشأنها للإختصاص غير الحصري لمحاكم مملكة البحرين.

8- These terms and conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with English text.

8- حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي.